



Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE—OF
Montreal

Organe officiel de la Corporation de la Ville de Montréal
Official organ of the Corporation of the City of Montreal
CANADA

Deuxième année - No. 24
Second year -

17 Juillet 1905
July

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montréal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"
City Hall

TELEPHONE : MAIN 4240

Deliberations

des Commissions, etc

of Committees, etc

COMMISSION DES FINANCES

Compte-rendu de l'Assemblée du 7 juillet

Sont présents : MM. les échevins Vallières, président, Sadler, Ekers, Lapointe, Payette et DeSerres.

1—Soumise et lue une lettre de M. J. R. Blaick, qui tient une maison de pension, se plaignant d'avoir été traité d'une manière injuste par les estimateurs.

Renvoyée au département des estimateurs pour un rapport et un état, montrant : 1. Les noms et adresses des maisons de pension qui ont payé la taxe d'affaire; 2. Les noms de celles qui n'ont pas payé ladite taxe; 3. Les recettes provenant de cette source. Et aussi, que le président du bureau des estimateurs soit requis de comparaître devant cette Commission à sa prochaine assemblée pour répondre aux questions qui pourraient lui être posées à ce sujet.

2—Soumise et lue une lettre de F. Glackmeyer, demandant que sa vacance soit prolongée.

Déposée sur le bureau.

3—Soumise et lue une communication de G. W. Parent, informant la Commission qu'il a reçu des offres qu'il considère avantageuses, pour les propriétés Gratton et Grothé, acquises par la Cité en rapport avec l'expropriation de la rue Saint-Laurent.

Résolu: De la déposer sur le bureau, et que recommandation soit faite au Conseil de vendre par encan ou par contrat privé les propriétés qui doivent être vendues en rapport avec ladite expropriation, le tout conformément à l'art. 54 de 4 Édouard VII, chap. 49.

4—Une demande de J. A. Truesdale pour être nommé inspecteur de licences, est déposée sur le bureau.

5—Soumise et lue une communication de M. A. Bienvenu, surintendant du département des licences, recommandant la nomination de deux nouveaux inspecteurs de licences, vu l'augmentation des affaires du département.

A la suggestion du président,

Il est

Résolu: De nommer M. A. H. A. Gagnier,
Et à la suggestion de M. l'échevin DeSerres,

FINANCE COMMITTEE.

Report of Meeting held the 7th of July.

Present: Ald. Vallières, chairman, Sadler, Ekers, Lapointe, Payette and DeSerres.

1—Submitted and read a letter from J. R. Blaick, boarding-house keeper, complaining that he had been unjustly treated by the Assessors.

Referred to the Assessors Department for a report thereon, and also for a statement showing: 1. The names and addresses of the boarding houses which have paid the business tax; 2. The names of those who have not paid said tax; 3. The amount of revenue derived from this source. And also that the Chairman of the Board of Assessors be requested to appear before the Committee at its next meeting in order to answer any questions that may be put to him in this connection.

2—Submitted and read a letter from F. Glackmeyer, asking that his holidays be prolonged.

Laid on the table.

3—Submitted and read a communication from G. W. Parent, informing the Committee, that he has received offers, which he considers advantageous, for the Gratton and Grothé properties, acquired by the City in connection with the expropriation of St. Lawrence street.

Resolved: That the same be laid on the table, and that a recommendation be made to Council that the property to be sold in connection with said expropriation be disposed of either by public auction or by private contract, in accordance with Art. 54 of 4 Edward VII, Chap. 49.

4—An application from J. A. Truesdale to be appointed License Inspector, was laid on the table.

5—Submitted and read a communication from Mr. A. Bienvenu, Superintendent of the License Department, recommending that two additional license inspectors be appointed, in view of the increased business in said department.

At the suggestion of the chairman,

It was

Resolved: To appoint Mr. A. H. A. Gagnier.

And at the suggestion of Ald. DeSerres,